

GCSE CHINESE (MANDARIN)



Foundation Tier Paper 1 Listening Test Transcript

Wednesday 22 May 2019 Morning Time allowed: 35 minutes approximately (including 5 minutes' reading time before the test)

FOR INVIGILATOR'S USE ONLY

• The pauses are pre-recorded for this test.

This is what you should do for each item.

- After the question number is announced, there will be a pause to allow you to read the instructions and questions.
- Listen carefully to the recording and read the questions again.
- Listen to the recording again and then answer the questions.
- When the next question is about to start you will hear a bleep like this (*).
- You may write at any time during the test.
- Answer all questions in English.
- You must answer the questions in the spaces provided. Do not write outside the box around each page or on blank pages.
- Write neatly and put down all the information you are asked to give.
- Ask any questions now. You must not ask questions or interrupt during the test*.
- You now have five minutes to read through the question paper. You may make notes during this time. You may open your answer book now.
- The test starts now.

Once the recording has started, the Invigilator must not pause it **at any time** as all pauses, including the five minutes' reading time, are pre-recorded.

*If candidates ask any questions at this point, the Invigilator should pause the recording until the questions have been answered. The recording should then be restarted.

8673/LF/T

- 0 1 F1 我叫一妹。我十六岁。
- 0 2 F1 我喜欢听中国音乐。

Example:

0 4 F2

- M1 我家刚从城市搬到了农村。
- 0 3 F1 我家在海边,我喜欢看海。 M2 我家在市中心,很热闹。
- 0 5 F2 我爸爸也在那儿工作,我妈妈不工作。

我爱我的工作,这里有很多书。

- 0 6 F2 那儿离我家不远,走路五分钟。
- 0 7 M2 他是美国人,但是他奶奶是中国人。
- 0 8 M2 我每天都听他的歌,很好听。
- 0 9 M2 他会唱西班牙歌,不会唱中文歌。
- 1 0 M1 晚上,很多没有家的人在地铁站睡觉。我很难过。
- 1 1 F1 下个星期三我们有数学考试,数学很容易。
- 1 2 M2 中秋节的晚饭有我最爱吃的烤鸭,也有我最不喜欢吃的月饼。 如果有鸡肉就更好了。
- 1 3 F2 欢迎参加长城一日游。
- 1 4 F2 早上八点半的火车从北京西站发车。
- 1 5 F2 今天打八折,只要一百二十元。

- 1 6 M1 以前我喜欢钓鱼;但是现在我每天跑步;明年我想学游泳。
- 1 7 F2 我小时候喜欢打篮球;现在我非常爱打乒乓球;以后我计划学打高尔夫球。
- 1 8 M2 圣诞节的时候,因为英国很冷,所以我去了澳大利亚。在那里我交了一个新朋友,他的爱好是爬山。
- 1 9 F1 在新的一年里,我要多吃青菜。
- 2 0 F1 我也要常常和朋友聊天。
- 2 1 F1 我还要学打太极拳。
- 2 2 F1 我每天十点以前睡觉。
- 2 3 F1 我只在周末玩电脑游戏。
- 2 4 M1 我每天上午有四节课,下午也有四节。
- 2 5 F2 我们晚上在教室做作业,做完作业才回家。
- 2 6 M2 今天我赢了网球比赛,因为这场比赛太长了,所以我打得很累。
- 2 7 F2 为了帮助贫穷农村的孩子上学,请大家有钱出钱建一所学校; 课本和文具也很需要。
- 2 8 M2 我要在高中学习生物,因为我想做医生。
- 2 9 F1 我不想上学了,我要去工厂工作。

END OF TEST

There are no questions printed on this page

Copyright information

For confidentiality purposes, from the November 2015 examination series, acknowledgements of third-party copyright material are published in a separate booklet rather than including them on the examination paper or support materials. This booklet is published after each examination series and is available for free download from www.aqa.org.uk after the live examination series.

Permission to reproduce all copyright material has been applied for. In some cases, efforts to contact copyright-holders may have been unsuccessful and AQA will be happy to rectify any omissions of acknowledgements. If you have any queries please contact the Copyright Team, AQA, Stag Hill House, Guildford, GU2 7XJ.

Copyright © 2019 AQA and its licensors. All rights reserved.

